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  PROTOKÓŁ Nr 10/2020 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 28 grudnia 2020 roku 
 

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym z wykorzystaniem urządzeń do 

porozumiewania się na odległość (system E-Sesja). Obsługę techniczną posiedzenia 

przeprowadzono w  sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, ul. Mickiewicza 

46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 1300 – 1350 

Posiedzeniu przewodniczył: radny WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Komisji, 

który był obecny na Sali konferencyjnej. Spośród członków Komisji na Sali konferencyjnej 

był również obecny radny JAN KOWALCZUK. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

- ONACIK Jerzy 

oraz:  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK 

- Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

Lista obecności radnych (wydruk z programu E-Sesja) stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu Nr 8/2020 z dnia 25 listopada 2020 r. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 9/2020 z dnia 8 grudnia 2020 r. 

4. Zaopiniowanie materiałów na XXIV Sesję Rady Gminy, zwołaną na dzień 

30 grudnia 2020 r. 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2020 – 2029; 

b) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok; 

c) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2021 – 2028; 

d) projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Bielsk Podlaski na rok 

2021; 

e) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadań z zakresu publicznego transportu 

zbiorowego; 

f) projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski; 

g) projekt uchwały w sprawie zmiany Rocznego programu współpracy Gminy 

Bielsk Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok; 

h) projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2021; 

i) projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (……. ) z dnia 7 grudnia 

2020 r. na  zaniechanie przez Wójta Gminy Bielsk Podlaski; 

j) Sprawozdanie z realizacji planów pracy Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski za 
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II półrocze 2020 roku; 

k) projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Bielsk Podlaski na 2021 rok; 

l) projekt uchwały w sprawie planów pracy Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski na 

2021 rok. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Do pkt 1)  
 Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzył Przewodniczący Komisji – WALENTY 

GAŁUSZEWSKI. Przywitał wszystkich obecnych i poprosił o potwierdzenie quorum. 

Wszyscy radni potwierdzili swoją obecność. 

 Materiały będące przedmiotem posiedzenia komisji doręczono radnym w formie 

elektronicznej. Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia, do którego uwag nie 

zgłoszono. Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Do pkt 2)  
- Do protokołu Nr 8/2020 z posiedzenia komisji w dniu 25 listopada 2020 roku, którego treść 

została przekazana radnym w formie elektronicznej nie zgłoszono uwag. W związku  

z brakiem pytań, uwag i zastrzeżeń, protokół został przyjęty.  

 

Do pkt 3)  
- Do protokołu Nr 9/2020 z posiedzenia komisji w dniu 8 grudnia 2020 roku w sprawie 

zaopiniowania projektu budżetu Gminy Bielsk Podlaski na 2021 rok, którego treść została 

przekazana radnym w formie elektronicznej nie zgłoszono uwag. W związku z brakiem pytań, 

uwag i zastrzeżeń, protokół został przyjęty. 

 

Do pkt 4a)  
Projekt  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski 

na lata 2020 – 2029 – stanowi Załącznik Nr 3  do protokołu.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag do projektu uchwały. 

OPINIA –  bez wniosków. 

 

Do pkt 4b)  
Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok – stanowi Załącznik Nr 4  do 

protokołu.  

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Połączył oba punkty zarówno WPF jak i zmiany w budżecie, gdyż są ze sobą powiązane. 

Powiedział, że pod koniec roku przesunięcia są potrzebne w celu dopięcia budżetu. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do projektu uchwały. 

OPINIA –  bez wniosków. 

 

Do pkt 4c)  
Projekt  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2021 – 2028, stanowi Załącznik Nr 5  do protokołu.  

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Zwrócił uwagę, że tak jak poprzednio uchwalenie WPF i uchwalenie budżetu, te oba tematy 

łączą się ze sobą, gdyż budżet zawiera się w WPF. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do projektu uchwały. 

OPINIA –  bez wniosków. 

 

Do pkt 4d)  
Projekt  uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Bielsk Podlaski na 2021 rok – stanowi 

Załącznik Nr 6  do protokołu.  
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Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Poinformował, iż w dniu 8 grudnia 2020 r. Komisje opiniowały projekt budżetu na 2021 

rok. Radni przekazywali swoje uwagi odnośnie zadań inwestycyjnych ujętych do realizacji w 

przyszłym roku. Zapytał, czy radni mają pytania bądź uwagi, które nasunęły się w trakcie 

tego czasu? 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do projektu uchwały, zatem przystąpiono do realizacji 

kolejnego punktu. 

OPINIA –  bez wniosków. 

 

Do pkt 4e)  
Projekt  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu w Bielsku 

Podlaskim na dofinansowanie zadań z zakresu publicznego transportu zbiorowego – stanowi 

Załącznik Nr 7  do protokołu.  

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Poinformował, że dotyczy to Jego miejscowości Parcewo, a konkretnie chodzi  

o dofinansowanie do komunikacji autobusowej w ramach transportu zbiorowego na terenie 

powiatu bielskiego, na trasie Bielsk Podlaski – Orla. Dodał, że Gmina Orla jest tym 

zainteresowana, aby taka komunikacja była. Poza tym oznajmił, że jest to rządowy program 

dopłaty do komunikacji (dopłata wynosi 3 zł, wcześniej dopłacano 1 zł). Mimo wszystko 

środków tych nie wystarcza. Uważa, iż w związku z tym, że autobus jedzie częściowo przez 

terytorium Gminy Bielsk Podlaski, więc wypadałoby dofinansować. Poinformował,  

iż zdarzały się sytuacje, że komunikacja była zawieszona. Autobus nie zatrzymywał się  

w Parcewie ani w jedną, ani w drugą stronę z powodu braku przystanku (kierowca wydając 

bilet mógł wystawić np. ze Spiczek czy Wólki, gdyż Parcewo nie istniało). Jego zdaniem, 

gdyby autobusu nie było, to trudno, natomiast jeśli jedzie przez miejscowość Parcewo,  

to dobrze by było, aby się zatrzymał. Dlatego uważa, że trzeba dofinansować, szczególnie,  

że te środki nie są duże – wynoszą 10.350 zł. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do projektu uchwały. 

OPINIA –  bez wniosków. 

 

Do pkt 4f)  
Projekt  uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski – stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu. Wniosek dotyczący 

sprzedaży nieruchomości w miejscowości Plutycze o powierzchni 0,3130 ha za kwotę    

23.990 zł wycenioną przez rzeczoznawcę majątkowego.  

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- dodał, że sprzedaż nieruchomości jest na wniosek rady sołeckiej Sołectwa Plutycze, a zbycie 

nieruchomości nastąpi w przetargu nieograniczonym. 

Innych  uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 
 

Do pkt 4g)  
Projekt  uchwały w sprawie zmiany Rocznego programu współpracy Gminy Bielsk Podlaski     

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2021 rok – stanowi Załącznik Nr 9  do protokołu.  

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Przypomniał, że uchwała w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

została już podjęta, jednakże zachodzi potrzeba jej poprawy poprzez doprecyzowanie 

wysokości środków planowanych w ciągu roku na jego realizację. Wysokość środków 

przewidzianych w budżecie na realizację Programu to kwota 15.000 zł. Ponadto należy 

rozdzielić postanowienia zawarte w rozdziale 6 Programu na poszczególne elementy 

realizacji programu, w związku z czym dodaje się rozdziały 7 – 10. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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OPINIA – bez wniosków. 
 

Do pkt 4h)  
Projekt  uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2021 – stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Poinformował, że pieniądze pochodzące z zezwoleń na sprzedaż alkoholu są przeznaczone 

na profilaktykę. Dodał, że ani złotówka nie zostaje w budżecie gminy, tylko są wydawane. 

Zauważył, że z jednej strony sprzedajemy alkohol, a z drugiej zapobiegamy. Korzysta  na tym 

Skarb Państwa, bo podstawową sprawą są podatki, natomiast Gmina nie ma żadnego dochodu 

z tego tytułu, tylko dodatkowe obowiązki. Program należy przyjąć i realizować, bo to zadanie 

gminy. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 
 

Do pkt 4i)  
Projekt  uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana  (……….) z dnia 7 grudnia 2020 r. na  

zaniechanie przez Wójta Gminy Bielsk Podlaski – stanowi Załącznik Nr 11  do protokołu.  

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Odniósł się do dokumentacji, która Jego zdaniem jest bogata. Dodał, że skarga dotyczy 

Sołtysa Sołectwa Deniski Jerzego Chilkiewicza, który nie jest stałym mieszkańcem wsi 

Deniski. Przypomniał, iż sołtysem był od 11 lat. Z protokołu zebrania wiejskiego wynika,  

że zdecydowana większość głosowała na Jerzego Chilkiewicza. To mieszkańcy wsi chcieli, 

aby funkcję sołtysa pełnił Jerzy Chilkiewicz. Poinformował, że stanowisko Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji jest jednoznaczne. Komisja uznała skargę za bezzasadną. Zwrócił się do 

radnych o zabranie głosu w tej sprawie. 

Z uwagi, iż nikt z radnych członków Komisji nie zabrał głosu, Przewodniczący Komisji 

zaproponował przeprowadzić głosowanie. 

OPINIA: 
W głosowaniu jawnym Komisja większością głosów opowiedziała się za odrzuceniem skargi 

(4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”). 

 

Do pkt 4j)  
Sprawozdanie z realizacji planów pracy Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski za II półrocze 

2020 roku – stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Wszyscy pamiętamy, czym zajmowaliśmy się w ciągu roku na posiedzeniach. Zostawiam 

ten temat na Sesję. 

 

Do pkt 4k)  
Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Bielsk Podlaski na 2021 rok – stanowi 

Załącznik Nr 13  do protokołu.  

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

-  Poinformował, że projekt planu pracy został przygotowany. Zapytał radnych, czy są inne 

propozycje? 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 4l)  
Projekt uchwały w sprawie planów pracy Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski na 2021 rok – 

stanowi Załącznik Nr 14  do protokołu.  

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 
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- Poinformował, że na styczeń nie jest planowane posiedzenie Komisji, najbliższe odbędzie 

się w lutym. Przedmiotem obrad będzie informacja o działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2020 r. oraz opiniowanie materiałów 

sesyjnych. Dodał, że najwięcej zaplanowano na czerwiec, czyli rozpatrzenie sprawozdania 

finansowego gminy, sprawozdanie z wykonania budżetu gminy, opracowanie opinii  

i sporządzenie wniosku o udzielenie absolutorium. Zwrócił się do radnych, kto chciałby coś 

dodać w tej sprawie. 

Radna ALINA KRUK 

- Zapytała, na kiedy planowane jest sprawozdanie z realizacji wykonania funduszu sołeckiego 

za 2020 rok? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Odpowiedziała, że jeżeli popatrzycie na plan pracy Rady Gminy Bielsk Podlaski,  

to zauważycie, że sprawy związane z realizacją budżetu, w tym z realizacją funduszu 

sołeckiego będą przedmiotem sesji w miesiącu kwietniu. Wyjaśniła, że zgodnie z przepisami, 

sprawozdanie powinno być sporządzone do końca marca, dlatego zostanie przedstawione  

w kwietniu.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 5) 
W sprawach bieżących:  

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Poinformował, iż została złożona interpelacja przez radnego Jerzego Onacika. Zwrócił się 

do radnego, czy radny przedstawi tą interpelację, czy ma sam przeczytać. 

Radny JERZY ONACIK  

- Odpowiedział, że wszyscy czytali i każdy o tym wie. Ponadto na poprzednich posiedzeniach 

Komisji nie było nawet mowy o tym. 

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Poinformował, że wpłynął wniosek o wyjaśnienie poprzez kontrolę Komisji Rewizyjnej,  

w jaki sposób odbywa się wydawanie paliwa w Gminie. Wyjaśnił, że to przeważnie 

Ochotnicze Straże Pożarne korzystają z paliwa, które jest rozliczane poprzez karty drogowe. 

Wiem, że w Parcewie jest 6 czy 7 takich kart. Dodał przy tym, że w Gminie Bielsk Podlaski 

jest 16 jednostek OSP. Dokumentacja z pewnością będzie się mieścić w kilku segregatorach, 

dlatego zaproponował w uzasadnieniu wniosku, zawęzić kontrolę do konkretnych jednostek 

OSP lub do konkretnych działań. Stwierdził, że jeżeli są zastrzeżenia do konkretnych działań, 

to należy sprecyzować zakres kontroli, aby zawęzić kontrolę, by móc solidnie i w stosownym 

czasie to przeprowadzić. Zwrócił się do radnego, co myśli o tym? 

Radny JERZY ONACIK 

- Odpowiedział, że nie ma przy sobie tego wniosku. Jest za to oświadczenie Pana (…………), 

z którego wynika, że to On rozdawał paliwo i pracownicy Urzędu Gminy. Dlatego chciałbym 

sprawdzić w jaki sposób i komu jest rozdawane paliwo, jak to się odbywa? 

Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Wytłumaczył, jak odbywa się wydawanie paliwa. Paliwo wydawane jest na podstawie karty 

drogowej, w której wstawia się ilość paliwa pobranego. O ile wiem, gdy pracował jeszcze Pan 

(…………), aby otrzymać paliwo, trzeba było pokazać karteczkę uwiarygadniającą, że jest 

uprawniony do pobierania. Dodał, że nikt nie przywoził ręcznej kosiarki w celu uzupełnienia 

paliwa, tylko to paliwo było rozlewane do karnistrów i zabrane do konkretnej miejscowości  

i tam było wykorzystywane np. do koszenia trawy. Wszystko rozliczone do litra w kartach 

drogowych. Pan (……..)  nad tym panuje i rozlicza te karty drogowe. Powiem tak, bywało, że 

zabraknie tego paliwa, a kosić trzeba, więc strażacy przynosili swoje własne paliwo i nikt 

tego nie odbierał. Nie ma rozdawnictwa paliwa, za to jest kontrola. Jeśli jest taka potrzeba, 

przeprowadzimy kontrolę, tylko przewalić wszystkie karty drogowe, to nie ma sensu. 

Zaproponował radnemu o sprecyzowanie zakresu kontroli do czasu Sesji. 
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Wójt Gminy RAISA RAJECKA  

- Zaproponowała uszczegółowić to, o czym mówi radny Jerzy Onacik. W pierwszym piśmie, 

na które odpowiadaliśmy pisaliśmy, że „z informacji pracowników Urzędu Gminy”, co nie 

oznacza, że pracownikom było dawane, tak jak to Pan interpretuje. Z uwagi na to, że Pan 

(……..) nie pracuje już w Urzędzie Gminy Bielsk Podlaski, po wszystkich Pana pismach, 

zapytaliśmy, aby nam podpowiedział, jak to wyglądało, gdyż nie wszyscy uczestniczyliśmy  

w tym, co działo się pomiędzy Panem, a Panem (………).  Oświadczenie Pana (………) w tej 

sprawie zostało Panu przekazane. Napisał Pan interpelację, która nie jest interpelacją. W 

związku z tym, że w tej chwili są prowadzone prace nad planami pracy Komisji, to przede 

wszystkim Pana pismo dotyczy Komisji Rewizyjnej, której jest Pan członkiem. Dlatego też 

myślę, że nie było dyskusji na poszczególnych innych Komisjach, ponieważ to Komisja 

Rewizyjna ma prawo kontrolować i z zresztą Pan tak pisze. Prosi Pan  

o wyjaśnienie poprzez przeprowadzenie kontroli przez Komisję Rewizyjną, dlaczego  

w Urzędzie Gminy w latach 2014 – 2016 przekazano paliwo do ciągnika  bez dokumentacji  

i bez potwierdzenia przez osobę oraz czy taka praktyka jest stosowana w latach 2016 - 2020. 

W  związku z tym, że jest to bardzo szeroki zakres, bo lata 2014 – 2020, dobrze by było, aby 

Pan sprecyzował, czego ta kontrola ma dotyczyć i czego Pan oczekuje. Już dzisiaj należałoby 

podać konkretny miesiąc przeprowadzenia kontroli, aby uchwalić plan pracy Komisji. 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Zapytał radnego, czy zrozumiał, co ma zrobić? 

Radny JERZY ONACIK 

- Nie ma potrzeby precyzować, jeżeli Pan (……….) w oświadczeniu napisał, że w latach 

2014 – 2016 było wydawane paliwo, to niech On precyzuje, a my to sprawdzimy. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Pan (………) nie jest pracownikiem Urzędu Gminy i precyzować nic nie będzie. Pan 

prowadzi jakąś prywatną grę. Pan wnioskuje o przeprowadzenie kontroli, my jako Urząd 

jesteśmy przygotowani i otwarci, proszę tylko powiedzieć kiedy Pan chce i jaki jest zakres 

kontroli. Rozumiem, że chce Pan przekontrolować zakupy paliwa w okresie od 2014 – 2016 

roku. 

Radny JERZY ONACIK 

- To nie ja napisałem oświadczenie, tylko na prośbę Pani Wójt napisał to emeryt. Trzeba było 

poprosić nie emeryta, a pracownika.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Poinformowała, że to Pan (………) - emeryt tym się zajmował i dobrze o tym Pan wie.  

Ten emeryt przygotował umowę dla Pana, albo dla Pana żony, nie wiem, mnie przy tym nie 

było. Jeżeli chce Pan kontroli, to nie mam nic przeciwko temu. Proszę wskazać tylko termin, 

zakres kontroli i w jakim miesiącu ma być przeprowadzona. Nie jest tak, że dokumenty w 

księgowości prowadzone są na poszczególne działania, lecz chronologicznie według wpływu 

dokumentu. Niektóre dokumenty mogą znajdować się już w archiwum. Zostawmy Pana 

(……….), wie Pan jaka była umowa zawierana. 

Radny JERZY ONACIK 

- Z wypowiedzi Wójta Gminy wynika, że Pani była świadkiem tego. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Czy Panu ktoś na siłę to paliwo i tą umowę dał? 

Radny Jerzy ONACIK 

- Chciałem tylko dokument, proszę mi dać i po sprawie. 

Wójt Gminy Raisa Rajecka 

- Nie mamy innego dokumentu, odpowiedź została udzielona. Proszę Przewodniczącego  

o wskazanie terminu kontroli w celu uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy. Jestem 

zaskoczona, że wpływa pismo dot. przeprowadzenia kontroli, a do dzisiaj nie można ustalić 

zakresu kontroli. 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI 
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- Zaproponował, z uwagi na to, że wniosek już wpłynął o przeprowadzenie kontroli, aby 

wpisać ją na miesiąc luty 2021 roku; 

Następnie trwała dyskusja odnoście ustalenia tematu kontroli. Po wspólnych ustaleniach  

i zaakceptowaniu przez radnego Jerzego  Onacika podano temat kontroli „Kontrola zakupu  

i rozdysponowania paliwa – oleju napędowego (ON) przez Urząd Gminy Bielsk Podlaski 

w latach 2014 – 2016”. 

OPINIA: 
W głosowaniu jawnym Komisja większością głosów opowiedziała się za przeprowadzeniem  

kontroli (3 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”). 

 

Innych spraw nie zgłoszono, w związku z tym o godz. 1353  posiedzenie zostało zamknięte. 

 

 

Protokołowała: 

Insp. Katarzyna Popławska 

 

  

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. GAŁUSZEWSKI Walenty 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. KOWALCZUK Jan ………………………… 

 

3. KRUK Alina …………………………. 

 

4. MISIUK Albin ………………………… 

 

5. ONACIK Jerzy ………………………… 

 

     


